
PROTOKÓŁ NR XXXVII/2005 
z Sesji Rady Miasta Jastrzębie Zdrój, która odbyła się    
w dniu 27 października 2005r.  w godz. 15.00 – 21.30 

w sali posiedzeń Rady Miasta. 
 
 

Podjęto uchwały: 
 
XXXVII/790/2005 w sprawie  wstąpienia Łucjana Marcola na miejsce Tadeusza 

Sławika, wobec  którego stwierdzono wygaśnięcie mandatu 
radnego, 

XXXVII/791/2005 w sprawie  zmiany „Wieloletniego  Programu Inwestycyjnego 
miasta Jastrzębie Zdrój na lata 2005-2009”, 

XXXVII/792/2005 w sprawie zmiany budżetu miasta  na 2005 rok, 
XXXVII/793/2005 w sprawie realizacji projektów finansowanych ze środków  

Wspólnot Europejskich, 
XXXVII/794/2005 w sprawie powierzenia w nieodpłatne  używanie składników  

mienia komunalnego Jastrzębskiemu Zakładowi  Wodociągów 
i Kanalizacji S.A., 

XXXVII/795/2005 w sprawie określenia  stawek dotacji przedmiotowych dla  
Miejskiego Zarządu Nieruchomości w Jastrzębiu Zdroju, 

XXXVII/796/2005 w sprawie wyrażenia zgody  na wniesienie przez Miasto 
Jastrzębie Zdrój do  Jastrzębskiego Towarzystwa Budownictwa 
Społecznego  „Daszek” Sp. z o.o. z siedzibą w Jastrzębiu 
Zdroju aportu w postaci prawa użytkowania  wieczystego 
nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Skarbu 
Państwa oraz  prawa własności budynku pawilonu handlowo-
usługowego przy ulicy Turystycznej 5A w Jastrzębiu Zdroju, 

XXXVII/797/2005 w sprawie zmiany załącznika nr 1 do Uchwały Nr 
XXXIII/733/2005 Rady Miasta  Jastrzębie Zdrój z dnia 16 
czerwca 2005 roku  w sprawie nabycia  na rzecz  Miasta 
nieruchomości gruntowych przeznaczonych pod budowę 
układu dróg publicznych na terenie byłej KWK „Moszczenica”, 

XXXVII/798/2005 w sprawie wydzierżawienia na okres  10 lat nieruchomości 
gruntowej niezabudowanej, stanowiącej własność Miasta 
Jastrzębie Zdrój, 

XXXVII/799/2005 w sprawie określenia na rok 2006 liczby przeznaczonych do 
wydania nowych  licencji na wykonywanie  transportu 
drogowego taksówką, 

XXXVII/800/2005 w sprawie określenia zadań z zakresu  rehabilitacji zawodowej 
i społecznej, na które przeznacza się środki Państwowego 
Funduszu  Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przewidziane 
dla Miasta  Jastrzębie Zdrój na rok 2005, 

XXXVII/801/2005 w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia  zasadniczego 
w pierwszej kategorii zaszeregowania tabeli punktowych  
rozpiętości dla  poszczególnych kategorii zaszeregowania dla 
pracowników Powiatowego Urzędu Pracy w Jastrzębiu Zdroju 
oraz ustalenia wartości w złotych jednego punktu tej tabeli, 

XXXVII/802/2005 w sprawie zmieniająca Uchwałę w sprawie przyjęcia 
Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym dla  uczniów i słuchaczy  zamieszkałych na terenie 
miasta Jastrzębie Zdrój, 
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XXXVII/803/2005 w sprawie rozpatrzenia skargi p. ***, XXXVII/804/2005 w 
sprawie  wyrażenia zgody na  wykorzystanie herbu  Miasta 

przez Karola Kawełko prowadzącego działalność  gospodarczą 
pn. Wydawnictwo „BIK” Karol Kawełko, 

XXXVII/805/2005 w sprawie wyrażenia zgody na wykorzystanie herbu miasta 
Jastrzębie Zdrój na kalendarzu ściennym na rok 2006, 

XXXVII/806/2005 w sprawie  powołania Pana Łucjana Marcola do składu Komisji 
Polityki Gospodarczej i Bezrobocia, 

XXXVII/807/2005 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/722/2005 Rady Miasta 
Jastrzębie Zdrój z dnia  16 czerwca 2005 roku w sprawie 
zaciągnięcia zobowiązania, 

Ad. 1. 

Otwarcie XXXVII Sesji zwyczajnej Rady Miasta, stwierdzenie prawomocności 
obrad  

Otwarcia XXXVII sesji zwyczajnej Rady Miasta dokonał Przewodniczący Rady – 
Wojciech Frank. Powitał zebranych i stwierdził, że obrady sesji są prawomocne, 
ponieważ na sesji jest wymagana liczba radnych. W sesji udział wzięło 21 
radnych. Udziału w Sesji nie wzięli radni: Zbigniew Rutkowski oraz Joachim 
Langer  – usprawiedliwieni.  

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta – Wojciech Frank stwierdził, że radni otrzymali 
porządek obrad łącznie z wykazem projektów uchwał.  

Porządek obrad Sesji stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad. 2.  

Przyjęcie protokołów z XXXIV, XXXV i XXXVI  Sesji Rady Miasta 

Przew. Rady Miasta 
- Protokoły z XXXIV, XXXV i XXXVI  Sesji Rady Miasta były do wglądu w Biurze

Rady Miasta. Czy są uwagi do protokołów? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem
protokołów z XXXIV, XXXV i XXXVI Sesji?

za – 20, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
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- Stwierdzam, że protokoły z XXXIV, XXXV i XXXVI Sesji przyjęto jednogłośnie.

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego 
protokołu.  

Ad. 3. 

Wybór  Komisji  uchwał  i  wniosków 

Ligas Jarosław w imieniu Klubu Radnych Socjaldemokracja Polska zgłosił do 
pracy w komisji radnego Mieczysława Osikę, który wyraził zgodę. 

Bielaszka Zygmunt w imieniu Klubu Radnych Wspólnota Samorządowa  zgłosił do 
pracy w komisji radnego Piotra Paszendę, który wyraził zgodę. 

Przewodn. Rady Miasta 
- Czy są jeszcze inne kandydatury? Nie widzę. Zgłaszam do pracy w komisji

Pana radnego Mirosława Swatka, który wyraził zgodę.

 za – 20, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 

- Stwierdzam, że skład komisji uchwał i wniosków rada przyjęła jednogłośnie.

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego 
protokołu.  

Ad. 4. 

Podjęcie uchwały w sprawie  wstąpienia Łucjana Marcola na miejsce Tadeusza 
Sławika, wobec którego stwierdzono wygaśnięcie  mandatu radnego, 

Przewodn. Rady Miasta 
- Proszę Pana Przewodniczącego Komisji uchwał i wniosków o przedstawienie

projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków – Mieczysław Osika przedstawił 
projekt uchwały w sprawie  wstąpienia Łucjana  Marcola na miejsce Tadeusza 
Sławika, wobec którego stwierdzono wygaśnięcie mandatu radnego. 

Opinia Komisja PGiB – pozytywna 
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Przewodn. Rady Miasta 
- Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę. Kto za

przyjęciem uchwały?

Uchwała Nr XXXVII/790/2005 w sprawie wstąpienia Łucjana  Marcola 
na miejsce Tadeusza  Sławika, wobec którego stwierdzono wygaśnięcie 
mandatu radnego została przyjęta głosami: za – 18, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0.  

- Stwierdzam, że Rada uchwałę przyjęła jednogłośnie.

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego 
protokołu.  

Ad. 5.  

Złożenie  ślubowania  przez Łucjana Marcola. 

Przewodn. Rady Miasta  – Wojciech Frank odczytał rotę ślubowania zawartą w 
art. 23 a ust. 1 i 2 ustawy o samorządzie gminnym po czym radny Łucjan Marcol 
złożył ślubowanie.  

Ad. 6.  

Zgłaszanie interpelacji. 

Siwiec Elżbieta 
W sprawach: 
- dokonania  przeglądu dróg ewakuacyjnych i dróg przeciwpożarowych przez

Komisję Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu Terytorialnego,
- składania wniosków do Agencji Rozwoju o pozyskanie środków finansowych na

modernizację i wzbogacenie edukacyjnej,
- montażu  oświetlenia  na łączniku między  ulicą  Północną a Poznańską,
- otrzymania certyfikatu  jakości  European Label przez Kolegium Języków

Obcych w Jastrzębiu Zdroju.

Interpelacje stanowią załączniki Nr 6 – 9 do niniejszego protokołu. 

Lis Sławomir 
W sprawach: 
- akademii  z okazji Dnia Nauczyciela w Jastrzębiu Zdroju,
- środków na remont szkół i przedszkoli z poza  SKUU,
- świateł na przejściu  dla pieszych  na ulicy Rybnickiej,
- kwoty przeznaczonej  na remont budynku Urzędu Miasta.
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Interpelacje stanowią załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu. 

Ligas Jarosław 
W sprawach: 
- doposażenia w sprzęt elektroniczny do pomocy dydaktycznej w 

Nauczycielskim Kolegium Języków Obcych, 
- zabezpieczenia środków w budżecie miasta na urealnienie poprzez

zwiększenie płac pracowników Urzędu Miasta.

Interpelacje stanowią załączniki Nr 11 – 12 do niniejszego protokołu. 

Ogiegło Janusz 
- Jako miasto od paru lat jesteśmy członkiem  Związku Gmin Górniczych i

Stowarzyszenia Subregionu Zachodniego. Jakie korzyści  mamy z tego
udziału? Ile wynoszą roczne składki?

- Jako Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej zwracam się do Pana
Prezydenta, aby w posiedzeniach uczestniczył Prezydent lub jego Zastępcy.
Mówię to dlatego, że dzisiaj będzie rozpatrywany projekt uchwały, który był
przedstawiany na posiedzeniu Komisji i naczelnicy nie ujawnili jednego
szczegółu, ponieważ nie byli do tego upoważnieni. Komisja nie mając takiej
informacji  zaopiniowała negatywnie projekt uchwały. Nie jest to przedmiotem
interpelacji ale jest to apel, aby Pan Prezydent powołał jak najszybciej
Zastępcę Prezydenta Miasta.

Lis Jerzy 
W sprawach: 
- braku schodów  przeciwpożarowych do przedszkola  w Zameczku,
- braku dojazdu drogi pożarowej  przy ul. Wielkopolskiej,
- niezrealizowania wniosku Komisji BPiST w sprawie nie uregulowania stanu

prawnego gruntów poprzez przejęcie  lub odkupienia ich od Agencji Rolnej SP,
- udostępnienia Komisjom samochodu  zakupionego przez Urząd Miasta.

Interpelacje stanowią załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu. 

Interpelacje złożone do protokołu. 

Pankiewicz Janusz 
- W sprawie oświetlenia ul. Okrzei.

Interpelacja stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu. 

Markiewicz Tadeusz 
W sprawach: 
- oznakowania i ustawienia barierek  na przejściu przy ul. Sosnowej,
- przycięcia  niebezpiecznie zwisających  suchych gałęzi  na drzewie przy ul.

Sosnowej,
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- czyją własnością jest teren pomiędzy łącznikiem ulicy Marusarzówny, 
Kusocińskiego oraz Alei Jana Pawła II za budynkami TBS „Daszek”? 

Interpelacje stanowią załączniki Nr 15 – 16 do niniejszego protokołu. 

Matusiak Andrzej 
W sprawach: 
- proszę o podanie wielkości działki pod boisko w Ruptawie oraz zatoczki na ul.

Łowickiej?
- proszę podać kto z pracowników Urzędu Miasta  miał jakiekolwiek

dofinansowanie do szkoleń oraz do studiów?
- proszę o wykaz  osób zwolnionych z Urzędu Miasta z podaniem przyczyny oraz

osób przyjętych  do Urzędu Miasta z podaniem kwalifikacji?
- proszę o podanie informacji  wydatków  z rezerwy  Pana Prezydenta w latach

2002-2005?
- proszę o podanie wszystkich instytucji i pracowników Urzędu Miasta, radnych i

osób prywatnych, które otrzymały materiały promocyjne i za jaką kwotę?
- jak to jest możliwe  by Urząd Miasta  nie stać na kwotę  200,00 zł  na

materiały promocyjne  dla młodzieży, która reprezentowała  miasto na własny
koszt.

- w stosunku do których radnych toczy się postępowanie  i jaki jest ich obecny
stan w związku z naruszeniem  ustawy  o samorządzie gminny?

Interpelacje stanowią załączniki Nr 17 – 22 do niniejszego protokołu. 

Ad. 7.  

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta 

- 9 września 2005 r. – obchody 15 - lecia Państwowej Szkoły Muzycznej I i II
stopnia – udział Wiceprzewodniczący Rady Miasta – Janusz Pankiewicz

- 9 września 2005 r. – obchody 15 – lecia Ośrodka Pomocy Społecznej –
udział Wiceprzewodniczący Rady Miasta – Janusz Pankiewicz

- 30 września 2005 r. – obchody 10 – lecia istnienia Zakładu Logistyki
Materiałowej – udział Przewodniczący Rady Miasta

- 7 października 2005 r. – obchody 20 – lecia Sądu Rejonowego – udział
Przewodniczący Rady Miasta

- 13 października 2005 r. w Kinie „Centrum” odbyły się uroczystości z
okazji Dnia Edukacji Narodowej – udział Przewodniczący Rady Miasta

- Wpłynęło pismo  Dyrektora  Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego Nr 2 w
Jastrzębiu Zdroju  w sprawie przeanalizowania  oraz poddanie pod dyskusję
propozycji  wyłączenia  Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego  i Zakładu
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Opiekuńczo-Leczniczego ze struktur szpitala oraz likwidacji Poradni 
Endokrynologiczno-Diabetologicznej.  

Pismo stanowi  załącznik Nr  23  do niniejszego protokołu. 

- Wpłynęły podziękowania mieszkańców Osiedla Staszica za wykonanie  dwóch
łączników – czyli przejść  na osiedlowym skwerze.

Podziękowania stanowią załącznik Nr   24  do niniejszego protokołu. 

- Wpłynęły również podziękowania Rzymskokatolickiej Parafii św. Katarzyny
oraz Zarządu Osiedla „Pszczyńska”  za pomoc w organizacji „Dożynek 2005”.

Podziękowania stanowią załącznik Nr  25 do niniejszego protokołu. 

- Chciałbym Państwa poinformować, że w Dzienniku Urzędowym Województwa
Śląskiego Nr 120 poz. 3002 z dnia 29 września 2005 roku ukazała się uchwała
Nr XXXV/777/2005 Rady Miasta Jastrzębie Zdrój  z dnia 8 września 2005 roku
w sprawie zmiany Statutu Miasta Jastrzębie Zdrój,

- Informacja  o złożonych przez radnych Rady Miasta  Jastrzębie Zdrój
oświadczeniach majątkowych za 2004 rok.

Informacja stanowi załącznik Nr 26  do niniejszego protokołu. 

- Informacja o odpowiedziach na interpelacje zgodnie z art. 64 ust. 5 Statutu
Miasta.

Ww. informacje stanowią załącznik Nr 27  do niniejszego protokołu. 

Ad. 8. 

Informacja Prezydenta Miasta 

Prezydent Miasta – Marian Janecki  przedstawił informację z realizacji zadań  w 
okresie  od ostatniej Sesji do chwili obecnej.  

Informacja stanowi załącznik Nr  28  do niniejszego protokołu. 
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Ad. 9. 

Informacja Prezydenta Miasta o realizacji uchwał Rady Miasta Jastrzębie Zdrój 
podjętych w II kwartale 2005 roku.  

Prezydent Miasta – Marian Janecki  przedstawił informację o realizacji uchwał 
Rady Miasta Jastrzębie Zdrój podjętych w II kwartale 2005 roku.  

Informacja stanowi załącznik Nr  29  do niniejszego protokołu. 

Przewodn. Rady Miasta 
- Ogłaszam 15 minut przerwy.

PRZERWA: godz. 16.10 – 16.25 

Ad. 10. 

Pomoc rodzinie, osobom niepełnosprawnym i bezdomnym. 

- wystąpienie Prezydenta Miasta

Zastępca Prezydenta Miasta – Franciszek Piksa przedstawił informację  dot. 
pomocy rodzinie, osobom niepełnosprawnym i bezdomnym.  

Informacja stanowi załącznik Nr  30  do niniejszego protokołu. 

- koreferat Komisji Polityki Społecznej i Mieszkaniowej

Przewodnicząca Komisji – Celina Jaworecka przedstawiła koreferat Komisji 
Polityki Społecznej i Mieszkaniowej.  

Koreferat stanowi załącznik Nr  31  do niniejszego protokołu. 

- wystąpienia zaproszonych gości

*** 
- Szanowni Państwo reprezentuję Załogę Żeglarzy Niepełnosprawnych. W skład 
załogi wchodzą Pan *** – sternik, który odpowiada za efekty  naszej załogi na 
regatach oraz odpowiada za bezpieczeństwo, Pan *** oraz ***. Załogi 
niepełnosprawne składają się zawsze z trzech osób.  Chcąc uczestniczyć w 
regatach musimy być zakwalifikowani
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przez lekarza, który każdej osobie niepełnosprawnej przydziela punkty w 
zależności od sprawności. Załoga nie może mieć więcej jak 14 punktów. Nasza 
załoga ma przydzielonych 12 punktów. Nasza załoga jest w Polskim 
Stowarzyszeniu Żeglarzy Niepełnosprawnych, które ma swoją siedzibę w 
Łodzi. Śląski oddział Polskiego Stowarzyszenia Żeglarzy Niepełnosprawnych 
jest w Katowicach. Nasza działalność rozpoczęła się w roku 1999. Żeglarstwo 
podzieliłbym na żeglarstwo typowo rekreacyjne , rodzinne, wypoczynkowe 
oraz żeglarstwo regatowe. Polskie Stowarzyszenie Żeglarzy 
Niepełnosprawnych organizuje w okresie letnim rejsy po Mazurach, organizuje 
również kursy doszkalania załóg oraz kursy na patenty żeglarskie. Patent 
żeglarski to jest coś w rodzaju prawa jazdy czyli pozwolenie na sterowanie 
żaglówką czy jachtem. Stowarzyszenie organizuje różnego rodzaju imprezy 
integracyjne oraz obozy żeglarskie. Nasza załoga zajmuje się żeglarstwem 
regatowym. Większość pucharów zdobyliśmy  uczestnicząc w regatach z 
osobami niepełnosprawnymi. Mamy również puchary, które zdobyliśmy 
uczestnicząc w regatach z osobami sprawnymi. Uczestniczyliśmy również w 
regatach międzynarodowych m.in. Mistrzostwa Świata, które odbywały się w 
Grecji. Nie mogliśmy wziąć udziału w tych Mistrzostwach, ponieważ jacht nasz 
został uszkodzony w czasie transportu. W tym roku uczestniczyliśmy w 
regatach w Dani, były to Mistrzostwa Świata, w których zajęliśmy 12 miejsce. 
Jeżeli chodzi o nasz sprzęt, to muszę powiedzieć, że w regatach osób 
niepełnosprawnych pływamy na sprzęcie jednakowego gatunku czyli jednego 
typu jachtu. W zawodach międzynarodowych pływamy jachtem klasy Sonar. 
Jest to jedyny jacht tej klasy w Polsce. Dobrze byłoby abyśmy mieli jeszcze 
jeden jacht, który jest bardzo drogi. Mając tylko jeden jacht, trudno jest o 
lepsze efekty treningowe. Naszym marzeniem jest aby posiadać jeszcze jeden 
jacht  wtenczas  moglibyśmy powalczyć  z osobami sprawnymi. Jacht kosztuje 
w granicach 25 tys. zł. Nas na taki wydatek nie stać. Jeżeli chodzi o wydatki 
bieżące, to część tych środków pozyskujemy z własnego budżetu rodzinnego. 
Staramy się również o środki od sponsorów. Jeżeli chodzi o Stowarzyszenie, to 
dotychczas pozyskiwało środki z Ministerstwa Edukacji Narodowej i Sportu 
oraz Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. Jeżeli 
chodzi o nasze plany na przyszłość, to chcielibyśmy wziąć udział w 
Paraolimpiadzie w Pekinie ale ze względu na środki finansowe 
najprawdopodobniej nie pojedziemy.  Dziękuję serdecznie za zaproszenie oraz 
prosiłbym aby prasa i telewizja wystosowały apel do ludzi niepełnosprawnych 
aby wyszli i zajęli się sportem nie koniecznie takim jak my. Wszyscy wiemy, 
że sport to zdrowie. Jeszcze raz dziękuję.  

*** 
- Fundacja Aktywnej Rehabilitacji działa na rzecz osób niepełnosprawnych.

Jestem przedstawicielem regionu śląskiego. Mój kolega osobiście się
przedstawi.

***
- Jestem instruktorem aktywnej rehabilitacji w tejże Fundacji.

***
- Początek działalności Fundacji to rok 1976. Podczas Paraolimpiady w Kanadzie 

Szwedzcy sportowcy zauważyli, że koledzy ze Stanów Zjednoczonych osiągają 
wyższe wyniki sportowe, są bardziej sprawni oraz aktywni. Z rozmów



10 

wynikało, że Amerykańcy sportowcy stosują nietypową formę treningu i 
Szwedzi chcieli przenieść tę formę do swojego kraju. Jak wiadomo w Szwecji 
opieka socjalna jest na bardzo wysokim poziomie. Działalność na terenie 
Polski rozpoczęła się od 1988 roku. Kolega przedstawi Państwu  jak wyglądają 
i na czym polegają obozy.  

*** 
- Moja rola polega na tym, aby jak najszybciej dotrzeć do osoby, która jest po

urazie rdzenia kręgowego. Jak wiadomo taka osoba znajduje się w nowym
środowisku i trudno jest jej się w tym wszystkim odnaleźć. Taka osoba jest
nieświadoma tego co czeka ją w tym nowym życiu. Jako osoby z wieloletnim
doświadczeniem wychodzimy naprzeciw i staramy się takim osobom pomóc
m.in. nawiązując z nimi kontakt, informując ich o pewnych sprawach.
Fundacja nasza organizuje obozy. Jeśli ktoś zdecydował się z nami
współpracować ma okazję być uczestnikiem obozu. Co na takich obozach
robimy? Głównym celem działania obozu to przede wszystkim sport. Są to
dyscypliny podstawowe, które usprawniają  nasze mięśnie. Głównym celem
takiego obozu jest usamodzielnienie osoby niepełnosprawnej chodzi tu o
czynności dnia codziennego m.in. jest nauka jazdy na wózku inwalidzkim.
Uczymy również jeździć po chodach.

*** 
- Nie chodzi tylko o aktywizację osób niepełnosprawnych. Prowadzimy wiele

szkoleń dla personelu medycznego, rehabilitantów jak również pielęgniarek i
lekarzy. Prowadzimy również kursy komputerowe dla osób
niepełnosprawnych. Organizujemy obozy dla dzieci niepełnosprawnych.
Prowadzimy również pogadanki na temat praw osób niepełnosprawnych. W
ciągu 15 lat przez nasze obozy przeszło kilka tysięcy osób niepełnosprawnych,
które w jakiś sposób się zaktywizowały.

*** 
- Dodam tylko, że aktywna rehabilitacja polega na tym, że osoby

niepełnosprawne aktywizują się w jakiś sposób. Naszym zadaniem jest
usprawnianie osób niepełnosprawnych do takiego stopnia, żeby mogli
samodzielnie poruszać się w tym świecie. Jeżeli chodzi o środki finansowe, to
zwracamy się o dotacje i fundusze na realizację naszych statutowych zadań.

*** 
- Jako przedstawiciel Fundacji w regionie chciałbym serdecznie zaprosić do

współpracy wszystkie środowiska i instytucje. Dziękuję Panu
Przewodniczącemu, który kiedyś zaopiekował się osobami niepełnosprawnymi.

Przewodn. Rady Miasta 
- Dziękujemy Panom i podziwiamy i gratulujemy wytrwałości, tego co robicie

dla środowiska osób niepełnosprawnych. Proszę o zabranie głosu  Pana *** – 
Prezesa Towarzystwa Pomocy Św. Brata Alberta.

*** 
- Przedstawił informację na temat działalności organizacji dobroczynnej

Towarzystwa  Pomocy Św. Brata Alberta – Zarząd Koła Rybnickiego
Towarzystwa Pomocy -  Przegędza koło Rybnika.
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Informacja stanowi załącznik Nr 32  do niniejszego protokołu. 

*** 
- Przedstawił informację na temat  działalności Chrześcijańskiego 

Stowarzyszenia Dobroczynnego – Oddział Terenowy w Jastrzębiu Zdroju. 

Informacja stanowi załącznik Nr 33  do niniejszego protokołu.  

*** 
- Mam na imię Jurek. Jestem bezdomny 18 lat. Moje problemy zaczęły się od 23

lat. Pochodzę z rodziny wielodzietnej. Mam 4 braci i 6 sióstr. Jeden brat nie
żyje. Pod wpływem alkoholu byłem agresywny. Często siedziałem w więzieniu.
Kiedy wychodziłem z więzienia, to spałem na  dworcach. Nie chciałem, aby
ktoś pomógł mi wydostać się z tej trudnej sytuacji. Przebywałem w Ośrodku
Monar ale tylko trzy miesiące, ponieważ spożywano tam alkohol. Chciałem
popełnić samobójstwo. Nie chciałem nikogo słuchać aż pewnego dnia ktoś
powiedział mi, że jest Ośrodek Chrześcijański. Do tego Ośrodka można trafić
ale tylko pod warunkiem, że nie będzie się spożywało alkoholu. Trafiłem do
tego ośrodka, przeszedłem szereg terapii i obecnie jestem zupełnie innym
człowiekiem. Nie jestem agresywny. Jestem kulturalny i rozumny. Chcę
pomagać ludziom, ponieważ uważam, że istnieje możliwość wyjścia z
bezdomności i z alkoholizmu. Alkohol jest wrogiem człowieka. Nie życzę
nikomu takich problemów. Dziękuję.

*** 
- Przedstawił informację na temat działalności  Domu  dla Bezdomnych „Arka N”

w Raciborzu.

Informacja stanowi załącznik Nr  34 do niniejszego protokołu. 

*** 
- Przedstawiła informację na temat  Rodzin Zastępczych.

Informacja stanowi załącznik Nr 35 do niniejszego protokołu. 

*** 
- Od zawsze interesowała mnie  troska i losy dzieci pokrzywdzonych. O

inicjatywie jakie jest pogotowie rodzinne usłyszałam w radiu. Zaczęłam
zbierać informacje na temat  pogotowia rodzinnego. Podjęła odpowiednie
kroki, które umożliwiły mi pełnienie obecnej funkcji. W tym celu ukończyłam
szkolenie  dotyczące rodzin zastępczych w Wodzisławiu Śląskim. Po
ukończeniu szkolenia zwróciłam się do Ośrodka Pomocy Społecznej w
Jastrzębiu Zdroju z prośbą zatrudnienia mnie w charakterze pogotowia
rodzinnego. Od czerwca 2001 roku do chwili obecnej pełnię zadanie rodziny
zastępczej o charakterze pogotowia rodzinnego. Do moich zadań należy
opieka nad dziećmi, zabezpieczenie dzieciom  opieki zdrowotnej oraz dbam o
edukację dzieci. Staram się nauczyć dzieci prawidłowego funkcjonowania w
społeczeństwie. Współpracuję z rodzinami biologicznymi dzieci, które
przebywają pod moją opieką. Dzieci mogą przebywać w pogotowiu rodzinnym
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rok czasu w szczególnych przypadkach 15 miesięcy. Następnie dzieci trafiają 
do adopcji bądź do rodzin zastępczych. Jeżeli dzieci trafiają do rodzin na 
terenie naszego miasta, to często z takimi rodzinami utrzymuję kontakty. 
Dowodem na to jest Pan ***, który zaopiekował się dziewczynką, która była pod 
moją opieką.  

*** 
- Na wstępie chciałbym zwrócić uwagę, że jest to duży problem. W chwili

obecnej odchodzi się od  tworzenia ośrodków dla dzieci i największą dla nich
pomocą jest  tworzenie  rodzin zastępczych.  Chętnych, którzy chcą  zobaczyć
jak takie dziecko funkcjonuje  w normalnej rodzinie  serdecznie zapraszam.
Dziecko to  ma stworzone  normalne warunki do życia, do egzystencji.  Każdy
wie ile siły  i emocji takiemu dziecku  trzeba poświęcić. Myślę jednak, że
wszyscy odbiegają od  jednej bardzo ważnej rzeczy, a mianowicie  od rodziny,
która  może pomóc. Nikt nie  zwraca  uwagi na  dzieci, które przebywają w
ośrodkach.  Dzieci te czasami staczają się, czasami wyrastają na  porządnych
ludzi właśnie  dzięki pomocy innym.  Większość ludzi  przechodzi obok
problemu  nie zauważając go.  Tak nie można. Wszyscy moglibyśmy zrobić
bardzo dużo, ale czy ktoś to  zauważa?  Jeżeli chcemy stworzyć  naprawdę
dobre środowisko nie wolno obok tego problemu stać bezczynnie. Myślę, że
wszyscy  powinniśmy się  nad tym problemem  dokładnie zastanowić i zwrócić
na niego szczególną uwagę.

*** 
- Przedstawiła informację dotyczącą  „Gruby Wsparcia dla osób z problemem

bezrobocia”.

Informacja stanowi załącznik Nr 36  do niniejszego protokołu. 

*** 
- Na grupę wsparcia dla osób z problemem bezrobocia zostałam skierowana

przez pracownika socjalnego. Uważam, że to był bardzo dobry pomysł. Panie,
które prowadziły grupę stworzyły atmosferę rodzinną. Mogłyśmy swobodnie
mówić o swoich problemach nie wstydząc się. Panie na grupie uczyły nas jak
powinniśmy szukać pracy jak rozmawiać z pracodawcą. Mieliśmy spotkania z
psychologiem. Uważam, że takie spotkania są potrzebne. Na zakończenie
grupy został zorganizowany wyjazd do Katowic, żeby móc zapomnieć choć na
chwilę o wszystkich problemach życia codziennego. Dziękuję.

*** 
- Przedstawiła informację dotyczącą  „Grupy wsparcia dla rodzin chorych na

schizofrenię”.

Informacja stanowi załącznik Nr 37  do niniejszego protokołu. 
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*** 
- Przedstawiła informację dotyczącą  „Grupy wsparcia  dla ofiar przemocy w

rodzinie”.

Informacja stanowi załącznik Nr 38  do niniejszego protokołu. 

Przewodn. Rady Miasta 
- Serdecznie wszystkim Państwu dziękuję za poświęcony nam czas i 

wprowadzenie nas w trudną tematykę. Chciałbym Państwa zapewnić, że dla 
radnych  problemy, które dzisiaj poruszaliśmy nie są problemami, które 
dzisiaj poznajemy. Proszę przyjąć wysokie uznanie za Państwa pracę i myślę, 
że wiele problemów będziemy mogli w jakiś sposób rozwiązać. Pomoc nasza 
sprowadza się bardziej do wsparcia materialnego. Jestem przekonany, że 
wiele osób obecnych na tej sali angażuje się w pomoc. Komisja Polityki 
Społecznej i Mieszkaniowej wystosowała wnioski, które rozpatrzymy w 
punkcie zatwierdzenie wniosków Komisji Rady Miasta.  

Jaworecka Celina 
- W poprzedniej kadencji przekazaliśmy środki finansowe na utworzenie

schroniska  dla samotnej matki z dzieckiem oraz schroniska dla samotnego
mężczyzny. Jako Komisja chcielibyśmy wiedzieć na co te środki zostały
przeznaczone?

Przewodn. Rady Miasta 
- Jako radna zdaje sobie Pani sprawę  z tego, że zadając tak szczegółowe

pytanie Pan Prezydent nie będzie w stanie udzielić odpowiedzi.

Jaworecka Celina 
- Pytanie takie zadano na posiedzeniu Komisji. Komisja prosiła o przygotowanie

takich informacji  przed Sesją.

Piksa Franciszek 
- W poprzedniej kadencji powstawały ośrodki przy parafiach na ul.

Wielkopolskiej i ul. Granicznej. Oczywiście były przekazywane środki
finansowe na budowę tych ośrodków z myślą, że w przyszłości ośrodki będą
funkcjonować. Pamiętam, że środki zostały przekazane na zakup materiałów
budowlanych. Na ośrodek  dla samotnej matki z dzieckiem do roku 2002
wydano z budżetu 240 tys. zł natomiast na ośrodek dla samotnego mężczyzny
do roku 2002 wydano 153 tys. zł. To nie są środki wystarczające aby ośrodki
zafunkcjonowały w naszym mieście.

Magiera Bernadeta 
- W naszym mieście nie są rozpowszechnione informacje na temat jak stworzyć

rodzinę zastępczą. Uważam, że takie informacje powinny być dostępne dla
osób zainteresowanych. Proszę powiedzieć gdzie można uzyskać takie
informacje?

Jachimowska Teresa 
- Jeżeli chodzi o tworzenie rodzin zastępczych jak również pogotowia

rodzinnego to szczegółowych informacji można zasięgnąć w Ośrodku Pomocy
Społecznej.
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*** 
- Adopcja nie jest to duży koszt. Najważniejszą rzeczą jest okazanie miłości

dziecku.

Przewodn. Rady Miasta 
- Uważam, że najlepszym rozwiązaniem byłoby zapobiegać przyczynom

powstania tych wszystkich zjawisk ale wiem, że to jest bardzo trudne. Jeszcze
raz dziękuję wszystkim Państwu za poświęcony nam czas. Ogłaszam przerwę.

PRZERWA: godz. 19.15 – 19.30 

Ad. 11. 

Podjęcie uchwał w sprawach bieżących zgodnie z wykazem. 

Przewodniczący Komisji uchwał przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 
„Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Miasta Jastrzębie Zdrój na lata 2005-
2009”. 

Opinie Komisji: Skarbu i GKiE – pozytywne. 

- Proszę, aby Pan Prezydent bądź Pani Skarbnik poinformowała dlaczego
zostały zaproponowane poprawki?

Janecki Marian 
- Autopoprawki dotyczyły zmniejszenia limitu w 2006 roku na zadaniu

„Modernizacja ul. Libowiec”, przy równoczesnym zwiększeniu limitu  na tym
samym zadaniu w 2005 roku – kwota 541 000 zł,  zmniejszenia limitu w
2005 roku na zadaniu „budowa drogi wyjazdowej z os. Złote Łany” o
100 000 zł, przy równoczesnym zaangażowaniu tego limitu na remont ul.
Staszica oraz zmiany nazwy zadania „budowa chodników” na „budowa
chodników, schodów i parkingów”.

Ogiegło Janusz 
- Proszę Pana Prezydenta o informację jakie są nowe zadania, których nie było

w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym i z czego to wynika?

Pilarska Maria 
- W zakresie gospodarki komunalnej i infrastruktury wśród zadań

wymienionych jest  zadanie nr 74 – budowa sygnalizacji w wysokości 400
tys. zł środki własne. Dotyczy to projektowania i budowy. Być może środki
będą niewystarczające. Jeżeli chodzi o maszynę do konserwacji lodu na
lodowisku, to jest to rolba. Pozostałe zadania to są zadania z zakresu
gospodarki mieszkaniowej więc trudno mi się w tej sprawie wypowiadać.
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Janecki Marian 
- Modernizacja obiektu ul. Klubowa 2 dotyczy przedszkola w Bziu. Jest to

obiekt zabytkowy. Remontowane będą nie tylko schody ale również część
tego budynku. Następne zadanie to  adaptacja pomieszczeń  na lokale
socjalne ul. Pszczyńska  292. Zadanie to leży w gestii Miejskiego Zarządu
Nieruchomości. „System monitorujący  ul. Witczaka 4 i ul. Zdrojowa 5” –
monitorowane będą obiekty Uniwersytetu Śląskiego oraz Park Zdrojowy.
Wykonanie przyłączy i sieci c.o. ul. Zielona 16-18-20 - jest to remont
konieczny do wykonania w najbliższym czasie. Modernizacja ul.  Kościelnej
dotyczy  dokończenia remontu Hotelu „Karlik” oraz uporządkowania terenu
wokół budynku. Jeżeli chodzi o zadanie „Modernizacja  budynku przy ul.
Gajowej”, to dokończenie remontu budynku domu sołeckiego w
Skrzeczkowicach. Zadanie „Monitoring wizyjny miasta” dotyczy zakupu
dodatkowej kamery. Kamera ta będzie zamontowana w Parku Zdrojowym.
Zadanie „Środki  trwałe dla  Straży Miejskiej”  to zakup samochodu dla Straży
Miejskiej. Następne zadanie to „Budowa chodników” dotyczy to ulicy
Połomskiej, ulicy 3 Maja, ulicy Świerczewskiego oraz ulicy Gagarina. Kolejne
zadanie to „Sprzęt kserograficzny i komputerowy dla gminnych  jednostek
organizacyjnych” na kwotę 15 tys. zł. Zadanie „Dokumentacja
przyszłościowa” na kwotę 280 tys. zł  są to środki, które przeznacza się na
projekty m.in. boiska w Ruptawie, basenu w Zespole Szkół Nr 6 oraz Ośrodka
Pomocy Społecznej.

Woźniak Stefan 
- Wymienił Pan zadanie „Budowa chodników” ul. Gagarina. Z tego co mi

wiadomo, to mieszkańcy lewej strony tej ulicy nie wyrazili zgody na
wykonanie chodnika natomiast  wykonanie chodnika po prawej stronie nie
jest możliwe, ponieważ nie ma wykonanego projektu. Pan Kałuża, który
mieszka po prawej stronie,  również nie wyraził zgody.  Proszę powiedzieć jak
to się ma do przedstawionej propozycji?

Janecki Marian 
- Zadanie to obejmuje również wykonanie projektu.

Piksa Franciszek 
- Pan Kałuża rzeczywiście nie wyraził zgody na  wykonanie chodnika. Mieszka

on po prawej stronie za przystankiem autobusowym. Chodnik zostanie
wykonany po prawej stronie, lecz tylko do przystanku.

Woźniak Stefan 
- Moim zdaniem nie jest dobrym rozwiązaniem prowadzenie chodnika raz po

prawej stronie raz po lewej stronie ze względu na duży ruch.

Piksa Franciszek 
- Chodnik i tak nie będzie w całości wykonany, aż do ulicy Rybnickiej ze

względu na niewystarczające środki.

Woźniak Stefan 
- Rozumiem, że mieszkańcy będą przechodzić przez jezdnię po torach

kolejowych?
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Piksa Franciszek 
- Problem ten rozwiąże projektant.

Lis Jerzy 
- Proszę powiedzieć na czym bazowano, że zaproponowano takie środki na

remont schodów w przedszkolu w Bziu? Jeżeli chodzi o  zakup maszyny do
konserwacji lodu to proszę powiedzieć, czy  ceny takiej maszyny są wszędzie
takie same?

Janecki Marian 
- Jest to obiekt zabytkowy i remont nie dotyczy tylko schodów. Projekt

obejmuje również modernizację budynku.

Przewodn. Rady Miasta 
- Czy są jeszcze uwagi? Nie widzę. Kto za przyjęciem uchwały?

Uchwała Nr XXXVII/791/2005 w sprawie zmiany „Wieloletniego 
Programu Inwestycyjnego Miasta Jastrzębie Zdrój na lata 2005-2009” 
została podjęta głosami: za – 16, przeciw – 0, wstrzymujących się – 3. 

- Stwierdzam, że Rada uchwałę przyjęła większością głosów.

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 39 do niniejszego 
protokołu.  

Przewodniczący Komisji uchwał przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian 
budżetu miasta na 2005 rok.  

Opinie Komisji: Skarbu i GKiE – pozytywne 

Przewodn. Rady Miasta 
- Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę.  Kto za

przyjęciem uchwały?

Uchwała Nr XXXVII/792/2005 w sprawie zmian budżetu miasta na 2005 
rok została przyjęta głosami: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
4.  

- Stwierdzam, że Rada uchwałę przyjęła większością głosów.

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 40 do niniejszego 
protokołu.  
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Przewodniczący Komisji uchwał odczytał projekt uchwały w sprawie realizacji 
projektów  finansowych ze środków Wspólnot Europejskich. 

Opinia Komisji Skarbu – pozytywna 

Przewodn. Rady Miasta 
- Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę.  Kto za

przyjęciem uchwały?

Uchwała Nr XXXVII/793/2005 w sprawie realizacji  projektów 
finansowych ze środków Wspólnot Europejskich została podjęta głosami: 
za – 19, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

- Stwierdzam, że Rada uchwałę przyjęła jednogłośnie.

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 41 do niniejszego 
protokołu.  

- Pan Prezydent zwrócił się z pismem o zdjęcie z porządku obrad uchwał w
sprawie:
- zaciągnięcia  kredytu bankowego w wysokości 19 500 000 zł na realizację
zadań inwestycyjnych,
- upoważnienia Prezydenta Miasta do zaciągnięcia zobowiązania 
wekslowego. 

Pismo stanowi załącznik Nr 42 do niniejszego protokołu. 

Ogiegło Janusz 
- Co jest powodem zdjęcia z porządku obrad uchwał o których mowa wyżej?

Janecki Marian 
- Jeden z banków złożył protest i całą procedurę musimy rozpocząć od nowa.

Przewodn. Rady Miasta 
- Kto z Państwa jest za zmianą porządku obrad?

za – 18, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

- Stwierdzam, że Rada jednogłośnie dokonała zmianę porządku obrad.

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 43 do niniejszego 
protokołu.  
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Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków – Mieczysław Osika przedstawił 
projekt uchwały w sprawie powierzenia w nieodpłatne używanie składników 
mienia komunalnego Jastrzębskiemu Zakładowi Wodociągów i Kanalizacji S.A.  

Opinie Komisji: Skarbu oraz GKiE – pozytywne. 

Wiceprzewodn. Rady Miasta – Ligas Jarosław 
- Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za

jego przyjęciem?

Uchwała Nr XXXVII/794/2005 w sprawie powierzenia w nieodpłatne 
używanie składników mienia komunalnego Jastrzębskiemu Zakładowi 
Wodociągów i Kanalizacji S.A. została podjęta głosami: za – 18, przeciw 
– 0, wstrzymujących się – 0.

- Stwierdzam, że Rada uchwałę przyjęła jednogłośnie.

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 44 do niniejszego 
protokołu.  

Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków przedstawił projekt uchwały w 
sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowych dla Miejskiego Zarządu 
Nieruchomości w Jastrzębiu Zdroju 

Opinie Komisji: Skarbu oraz PSiM – pozytywne. 

Wiceprzewodn. Rady Miasta 
- Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za

jego przyjęciem?

Uchwała Nr XXXVII/795/2005 w sprawie określenia stawek dotacji 
przedmiotowych dla Miejskiego Zarządu Nieruchomości w Jastrzębiu 
Zdroju została podjęta głosami: za – 18, przeciw – 0, wstrzymujących się 
– 0.

- Stwierdzam, że Rada uchwałę przyjęła jednogłośnie.

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 45 do niniejszego 
protokołu.  
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Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków odczytał projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody  na wniesienie  przez Miasto Jastrzębie Zdrój do Jastrzebskiego 
Towarzystwa  Budownictwa Społecznego  „Daszek” Sp. z o.o. z siedzibą w 
Jastrzębiu Zdroju aportu w postaci  prawa użytkowania  wieczystego 
nieruchomości gruntowej  stanowiącej własność Skarbu Państwa  oraz prawa 
własności budynku pawilonu handlowo-usługowego przy ulicy Turystycznej 5A w 
Jastrzębiu Zdroju. 

Opinie Komisji: GP, PSiM oraz Skarbu – pozytywne. 

Wiceprzewodn. Rady Miasta 
- Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?

Ogiegło Janusz 
- Jaka będzie polityka władz  miasta jeżeli chodzi o pozostałe obiekty. Czy

wszystkie obiekty  będziemy stopniowo przekazywać do TBS „Daszek”? Czy
to jest ostatni obiekt, który przekazujemy? Czy w związku z przekazaniem
obiektu zmieni się zatrudnienie w TBS „Daszek”? Co z użytkownikami?

Piksa Franciszek 
- Działka o której mowa może stanowić także hipotekę pod następne

inwestycje.

Warlewski Krzysztof 
- Nie przewidujemy zwiększenia zatrudnienia w TBS „Daszek”. Czy będą

kolejne nieruchomości? Na początku planowaliśmy, że to będą tylko dwa
budynki przy ul. Wrocławskiej i ul. 1 Maja. Była również mowa o zarządzaniu
wspólnotami mieszkaniowymi. TBS miał troszkę inną koncepcję co do
wspólnot mieszkaniowych i dlatego nie zostało to zrealizowane. W zamian za
to jest wniesienie aportem  tego lokalu. Spowoduje to  możliwość osiągnięcia
dochodu na poziomie pozwalającym  generować fundusz  inwestycyjny
przeznaczony  na pokrycie części  udziału własnego Spółki w kolejnych
inwestycjach. Osiąganie dochodu na tym poziomie jest warunkiem
niezbędnym, wymaganym przez  Bank Gospodarstwa Krajowego.

Ligas Jarosław 
- Proszę powiedzieć co z użytkownikami?

Warlewski Krzysztof 
- Jeżeli chodzi o użytkowników to deklarujemy, że umowy pozostaną na tych

samych warunkach do momentu wygaśnięcia tych umów bądź ewentualnie
wypowiedzenia ale ze strony użytkowników.

Lis Jerzy 
- Na Komisji Polityki Społecznej i Mieszkaniowej  padło stwierdzenie, że  przy

ul. Turystycznej 5a znajduje się przychodnia rehabilitacyjna. Jak to jest
możliwe, aby ten sam adres miały dwa budynki? Prosiłbym o wyjaśnienie?

Marek Teresa 
- Jeden budynek to 5a (a małe) natomiast drugi budynek (duże A).
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Piksa Franciszek 
- Sprawdzimy to dokładnie.

Wiceprzewodn. Rady Miasta 
- Czy są jeszcze uwagi? Nie widzę. Kto za przyjęciem uchwały?

Uchwała Nr XXXVII/796/2005 w sprawie wyrażenia zgody  na 
wniesienie  przez Miasto Jastrzębie Zdrój do Jastrzebskiego 
Towarzystwa  Budownictwa Społecznego  „Daszek” Sp. z o.o. z siedzibą 
w Jastrzębiu Zdroju aportu w postaci  prawa użytkowania  wieczystego 
nieruchomości gruntowej  stanowiącej własność Skarbu Państwa  oraz 
prawa własności budynku pawilonu handlowo-usługowego przy ulicy 
Turystycznej 5A w Jastrzębiu Zdroju została podjęta głosami: za – 18, 
przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

- Stwierdzam, że Rada uchwałę przyjęła jednogłośnie.

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 46 do niniejszego 
protokołu.  

Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków odczytał projekt uchwały w sprawie 
zmiany załącznika  nr 1 do Uchwały Nr XXXIII/733/2005 Rady Miasta Jastrzębie 
Zdrój z dnia 16 czerwca 2005 roku w sprawie  nabycia na rzecz Miasta 
nieruchomości gruntowych przeznaczonych pod  budowę układu dróg publicznych 
na terenie byłej KWK „Moszczenica”.  

Opinie Komisji: GP, GKiE oraz Skarbu – pozytywne. 

Przewodn. Rady Miasta 
- Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?

Ogiegło Janusz 
- Uchwała zawiera tylko oznaczenia działek. Generalnie chodzi o zakup działek,

które będą przeznaczone pod budowę dróg.  Środki finansowe mamy
pozyskać ze środków pomocowych z Unii Europejskiej. Na razie tych środków
nie mamy i nie wiadomo czy będziemy mieć.  Rozumiem, że taka jest
rzeczywistość jeżeli chodzi o treść tej uchwały?

Janecki Marian 
- Informowałem już wcześniej, że występujemy z wnioskami na

zagospodarowanie terenów po byłej KWK Moszczenica. Koszt wszystkich prac
które  wykonane byłyby na tym terenie to kwota 40 tys. zł. Nie jesteśmy w
stanie sami wygospodarować tak ogromnej kwoty. Zawsze będziemy
występować o środki pomocowe, ponieważ jest to jedyny sposób na
pozyskanie dodatkowych środków. Miasto nie jest wstanie samo
wygospodarować tak wysokiej  kwoty. Jest to sprawa, którą należy
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uregulować. Jest to problem od którego nie uciekniemy ale nie możemy 
samodzielnie tego zadania realizować.  

Przewodn. Rady Miasta 
- Myślałem, że cały teren trafił do  Strefy Aktywności Gospodarczej.

Janecki Marian 
- Na pewno jest tam spółka restrukturyzacyjna kopalń, która przejęła

obowiązki zagospodarowania majątku pokopalnianego,  Jastrzębska Spółka
Węglowa, Jastrzębski Strefa Aktywności Gospodarczej są również właściciele
prywatni. W projekcie uchwały zaszła pomyłka proszę, aby zamiast § 4 był §
3.

Lis Jerzy 
- Uważam, że źle się stało kiedy były prowadzone rozmowy, w których

uczestniczył Pan ***. Zaproponował on tym ludziom wykup terenów. Po 
dokonaniu zmiany planu zainteresowane osoby otrzymałyby środki finansowe w 
wysokości 30 zł/m2. Uważam, że jest to kwota przesadzona, ponieważ tereny o 
których mowa w uchwale nigdy nie będą miały takiej wartości. Nie należy 
obiecywać ludziom tak  wysokich kwot, których później nie będziemy w stanie 
zrealizować.

Janecki Marian 
- W spotkaniu o którym Pan mówi uczestniczył Pan Prezydent Franciszek Piksa,

idea była taka, że jeżeli mówimy o zamianie terenów pod Katowicką
Specjalną Strefę Ekonomiczną to w części musimy rozmawiać z osobami
prywatnymi, którzy są właścicielami gruntów. Takie rozmowy zostały
przeprowadzone i w większości osoby te wyraziły pozytywną opinię co do
sprzedaży późniejszemu inwestorowi. Jaka to będzie kwota trudno mi
powiedzieć.

Przewodn. Rady Miasta 
- Czy są jeszcze uwagi? Nie widzę. Kto za przyjęciem uchwały?

Uchwała Nr XXXVII/797/2005 w sprawie zmiany załącznika  nr 1 do 
Uchwały Nr XXXIII/733/2005 Rady Miasta Jastrzębie Zdrój z dnia 16 
czerwca 2005 roku w sprawie  nabycia na rzecz Miasta nieruchomości 
gruntowych przeznaczonych pod  budowę układu dróg publicznych na 
terenie byłej KWK „Moszczenica” została podjęta głosami: za – 18, 
przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 

- Stwierdzam, że Rada uchwałę przyjęła większością głosów.

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 47 do niniejszego 
protokołu.  
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Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków odczytał projekt uchwały w sprawie 
wydzierżawienia  na okres 10 lat nieruchomości gruntowej niezabudowanej, 
stanowiącej własność Miasta Jastrzębie Zdrój.  

Opinie Komisji: GP, GKiE oraz Skarbu – pozytywne. 

Przewodn. Rady Miasta 
- Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?

Ogiegło Janusz 
- Jako Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej chciałbym

poinformować, że w czasie przerwy zmieniliśmy naszą opinię na pozytywną.
Dlaczego zaopiniowaliśmy negatywnie? Dlatego, że nie mieliśmy informacji
odnośnie właściciela tego terenu.

Lis Jerzy 
- Proszę powiedzieć dlaczego Miasto  wydzierżawia ten teren skoro teren

znajduje się w centrum miasta? Kiedy nastąpiła sprzedaż tego gruntu?
Dlaczego Miasto odstąpiło od pierwokupu? Proszę również powiedzieć jaka
inwestycja  będzie realizowana?

Piksa Franciszek 
- Działka 425/4 jest działką prywatną. Jest to działka przeznaczona pod

budownictwo  usługowe. Jeżeli chodzi o postój taksówek, to ten temat został
wyjaśniony. Dojazd do postoju taksówek będzie od strony parkingu przy Kinie
Centrum.

Lis Jerzy 
- Skoro ta osoba jeszcze nic nie wybudowała, nie ma zatwierdzonego planu  na

to co będzie budować, to dlaczego my wydzierżawiamy teren? Może zdarzyć
się tak, że działka zostanie sprzedana za wyższą cenę.

Piksa Franciszek 
- Nie ma takich możliwości. Teren miasta stanowi niejako opaskę wokół działki,

której właściciel zwrócił się o dzierżawę.  Jeżeli nie wydzierżawimy działki to
jest to dodatkowy koszt dla miasta tj. utrzymanie zieleni.  Uważam, że
podjęcie uchwały jest sensownym rozwiązaniem dla Miasta.

Przewodn. Rady Miasta 
- Należy wiedzieć w jaki sposób są konstruowane umowy dzierżawy przez

Miasto. Nie ma takiej obawy, że ktoś chce wydzierżawić na 10 lat teren pod
parkingi po to, żeby spekulować terenem, którego jest właścicielem z prostej
przyczyny ponieważ  na nabywcę jego działki  nie przejdą prawa zawartej
umowy na 10 lat. Nie daje to mu żadnej karty przetargowej w tym, żeby
uzyskać przy sprzedaży  tej działki 5 zł.

Ogiegło Janusz 
- Pan Prezydent wspomniał, że grunty są obciążone. Czy nabywca tej działki

wie o tym? Czy nie lepiej byłoby podjąć uchwałę w sprawie sprzedaży
gruntów zainteresowanym osobom pod warunkiem, że nie ma tam obciążeń?
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Piksa Franciszek 
- Nie możemy sprzedać jeżeli są tam obciążenia.

Przewodn. Rady Miasta 
- Terenu nie możemy sprzedać, ponieważ gmina nie ma pewności czy te tereny

nie będą do odzyskania. Fragmenty, które Państwo widzicie ewidentnie nie są
terenami inwestycyjnymi. Jest inwestor, który jest właścicielem dużej działki,
który chce inwestować dziś i teraz. Jak długo gmina będzie dochodziła się z
właścicielami tego nie wiemy. Dlatego też tylko i wyłącznie  można
wydzierżawić na potrzeby parkingowe, ponieważ to nie jest żadna zabudowa.
Jeżeli miasto będzie musiało zwrócić te tereny to zwróci zabudowane
parkingami.

Siwiec Elżbieta 
- Kto chce wydzierżawić tę działkę? Jakie są obciążenia?

Piksa Franciszek 
- Państwo Jonas. Są to właściciele działki 425/4.

Przewodn. Rady Miasta 
- Jeżeli chodzi o obciążenia, to rozumiem, że jest to ewentualna kwestia zwrotu

tych terenów.

Siwiec Elżbieta 
- Od kiedy Państwo Jonas są właścicielami tej działki?

Ogiegło Janusz 
- Państwo Jonas nabyli działkę w latach 1980 – 1990. Prawdopodobnie nabyli

tę działkę od Zakładu Odmetanowania Kopalń.

Kapol Henryk 
- Proszę przy następnych uchwałach oznaczać nazwy ulic przy których znajdują

się poszczególne działki.

Przewodn. Rady Miasta 
- Czy są jeszcze uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę. Kto

za przyjęciem uchwały?

Uchwała Nr XXXVII/798/2005 w sprawie wydzierżawienia na okres  10 
lat  nieruchomości gruntowej  niezabudowanej,  stanowiącej własność 
Miasta Jastrzębie Zdrój została podjęta głosami: za – 15, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 3.  

- Stwierdzam, że Rada uchwałę przyjęła większością głosów.

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 48 do niniejszego 
protokołu.  
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Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków odczytał projekt uchwały w sprawie 
określenia na rok 2006 liczby przeznaczonych  do wydania nowych  licencji na 
wykonywanie  transportu drogowego taksówką.  

Opinie Komisji Rady – pozytywne. 

Przewodn. Rady Miasta 
- Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę. Kto za

przyjęciem uchwały?

Uchwała Nr XXXVII/799/2005 w sprawie określenia na rok 2006 liczby 
przeznaczonych  do wydania nowych  licencji na wykonywanie 
transportu drogowego taksówką została podjęta głosami: za – 19, 
przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

- Stwierdzam, że Rada uchwałę przyjęła jednogłośnie.

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 49 do niniejszego 
protokołu.  

Przewodniczący Komisji uchwał odczytał projekt uchwały w sprawie  określenia 
zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które  przeznacza się 
środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
przewidziane dla Miasta  Jastrzębie Zdrój na rok 2005. 

Opinie Komisji: PSiM oraz Skarbu – pozytywne 

Przewodn. Rady Miasta 
- Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę. Kto za

przyjęciem uchwały?

Uchwała Nr XXXVII/800/2005 w sprawie określenia zadań z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które  przeznacza się środki 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
przewidziane dla Miasta  Jastrzębie Zdrój na rok 2005 została podjęta 
głosami: za – 19, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

- Stwierdzam, że Rada uchwałę przyjęła jednogłośnie.

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 50 do niniejszego 
protokołu.  
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Przewodniczący Komisji uchwał odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia 
najniższego wynagrodzenia  zasadniczego w pierwszej kategorii zaszeregowania 
tabeli punktowych rozpiętości dla  poszczególnych kategorii zaszeregowania  dla 
pracowników  Powiatowego Urzędu Pracy w Jastrzębiu Zdroju oraz ustalenia 
wartości  w złotych jednego punktu tej tabeli.  

Opinie Komisji: Skarbu, PGiB – pozytywne. 

Przewodn. Rady Miasta 
- Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Proszę Pan radny J.Lis.

Lis Jerzy 
- W bieżącym roku pracownicy otrzymali podwyżkę  w wysokości 3%. Jeżeli

chodzi o Powiatowy Urząd Pracy, to podwyżka ta była nieznaczna. Płace w
tym urzędzie są bardzo niskie.

Przewodn. Rady Miasta 
- W takiej sytuacji Pan Prezydent powinien zastanowić się nad podwyżką płac

dla pracowników samorządowych. Z dyskusji jednoznacznie wynika, że jest
przyzwolenie opozycji na wykonanie takiego ruchu. Czy są jeszcze uwagi? Nie
widzę. Kto za przyjęciem uchwały?

Uchwała Nr XXXVII/801/2005 w sprawie ustalenia najniższego 
wynagrodzenia  zasadniczego w pierwszej kategorii zaszeregowania 
tabeli punktowych rozpiętości dla  poszczególnych kategorii 
zaszeregowania  dla pracowników  Powiatowego Urzędu Pracy w 
Jastrzębiu Zdroju oraz ustalenia wartości  w złotych jednego punktu tej 
tabeli została podjęta głosami: za – 19, przeciw – 0, wstrzymujących się 
– 0.

- Stwierdzam, że Rada uchwałę przyjęła jednogłośnie.

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 51 do niniejszego 
protokołu.  

Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków odczytał projekt uchwały zmieniająca 
Uchwałę w sprawie  przyjęcia Regulaminu udzielania pomocy materialnej  o 
charakterze socjalnym dla uczniów i słuchaczy zamieszkałych na terenie miasta 
Jastrzębie Zdrój. 

Opinie Komisji Rady – pozytywne 

Przewodn. Rady Miasta 
- Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę. Kto za

przyjęciem uchwały?
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Uchwała Nr XXXVII/802/2005  zmieniająca Uchwałę w sprawie 
przyjęcia Regulaminu udzielania pomocy materialnej  o charakterze 
socjalnym dla uczniów i słuchaczy zamieszkałych na terenie miasta 
Jastrzębie Zdrój została podjęta głosami: za – 18, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0.  

- Stwierdzam, że Rada uchwałę przyjęła jednogłośnie.

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 52 do niniejszego 
protokołu.  

Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków odczytał projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi p. ***. 

Opinie Komisji: Skarbu i Rewizyjnej – pozytywne 

Przewodn. Rady Miasta 
- Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę. Kto za

przyjęciem uchwały?

Uchwała Nr XXXVII/803/2005 w sprawie rozpatrzenia skargi p. *** 
została podjęta głosami: za – 19, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

- Stwierdzam, że Rada uchwałę przyjęła jednogłośnie.

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 53 do niniejszego 
protokołu.  

Przewodniczący  Komisji uchwał i wniosków odczytał projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody  na wykorzystanie  herbu Miasta  przez Karola Kawełko 
prowadzącego działalność  gospodarczą pn.  Wydawnictwo „BIK” Karol Kawełko.  

Opinie Komisji: PGiB oraz EKiS – pozytywne. 

Przewodn. Rady Miasta 
- Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?

Ogiegło Janusz 
- Jakie korzyści z tego tytułu będziemy mieć? Czy Miasto będzie promowane?

Domagała Michał 
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- Wydawnictwo „BIK”  wydało już  15 map administracyjno-turystycznych
województw, przy współpracy urzędów samorządowych.  Mapa województwa
śląskiego będzie  wydrukowana w wersji  składanej i ściennej w nakładzie 20
tys. egzemplarzy. Obok części  kartograficznej mapy zamieszczone będą
prezentacje urzędów. Prezentacja będzie obejmować nazwę urzędu, herb
oraz dane teleadresowe. Miasto będzie miało możliwość zakupu map po
niższej cenie.

Przewodn. Rady Miasta 
- Wydaje mi się, że § 3 powinien brzmieć  uchwała wchodzi w życie z dniem

podjęcia. Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały?

Uchwała Nr XXXVII/804/2005 w sprawie wyrażenia zgody  na 
wykorzystanie  herbu Miasta  przez Karola Kawełko prowadzącego 
działalność  gospodarczą pn.  Wydawnictwo „BIK” Karol Kawełko została 
podjęta głosami: za – 17, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2 

- Stwierdzam, że Rada uchwałę przyjęła większością głosów.

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 54 do niniejszego 
protokołu.  

Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków przedstawił projekt uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody  na wykorzystanie herbu miasta Jastrzębie Zdrój na 
kalendarzu ściennym na rok 2006.  

Opinie Komisji: EKiS oraz PGiB – pozytywne. 

Przewodn. Rady Miasta 
- Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę. Kto za

przyjęciem uchwały?

Uchwała Nr XXXVII/805/2005 w sprawie wyrażenia zgody  na 
wykorzystanie herbu miasta Jastrzębie Zdrój na kalendarzu ściennym na 
rok 2006 została podjęta głosami: za – 18, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 1.  

- Stwierdzam, że Rada uchwałę przyjęła większością głosów.

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 55 do niniejszego 
protokołu.  
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Przewodniczący Komisji uchwał odczytał projekt uchwały w sprawie powołania 
Pana Łucjana Marcola do składu Komisji  Polityki Gospodarczej i Bezrobocia. 

Opinie Komisji: STiBP oraz PGiB – pozytywne 

Przewodn. Rady Miasta 
- Chciałem Państwa poinformować, że rozmawiałem z Panem Łucjanem

Marcolem na temat jego uczestniczenia w Komisjach. Pan Łucjan Marcol
wyraził chęć uczestniczenia w Komisji Polityki Gospodarczej i Bezrobocia. Czy
są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę. Kto za przyjęciem
uchwały?

Uchwała Nr XXXVII/806/2005 w sprawie powołania Pana Łucjana 
Marcola do składu Komisji  Polityki Gospodarczej i Bezrobocia została 
przyjęta głosami: za – 19, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

- Stwierdzam, że Rada uchwałę przyjęła jednogłośnie.

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 56 do niniejszego 
protokołu.  

- Pan Prezydent prosi o wprowadzenie  do porządku obrad  uchwały  w sprawie
zmiany uchwały Nr XXXIII/722/2005  z dnia 16 czerwca 2005 roku w sprawie
zaciągnięcia  zobowiązania.

Pismo stanowi załącznik Nr  57  do niniejszego protokołu. 

- Kto z Państwa jest za zmianą porządku obrad?

za – 17, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

- Stwierdzam, że Rada zmianę porządku obrad przyjęła jednogłośnie.

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 58 do niniejszego 
protokołu.  

Przewodniczący Komisji uchwał przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały Nr XXXIII/722/2005 Rady Miasta Jastrzębie Zdrój z dnia 16 czerwca 
2005 roku  w sprawie zaciągnięcia  zobowiązania.  

Opinie Komisji: Skarbu oraz GP – pozytywne 
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Przewodn. Rady Miasta 
- Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę. Kto za

przyjęciem uchwały?

Uchwała Nr XXXVII/807/2005 w sprawie zmiany uchwały 
Nr XXXIII/722/2005 Rady Miasta Jastrzębie Zdrój z dnia 16 czerwca 
2005 roku  w sprawie zaciągnięcia  zobowiązania została przyjęta 
głosami: za – 18, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

- Stwierdzam, że Rada uchwałę przyjęła jednogłośnie.

Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 59 do niniejszego 
protokołu.  

- Przechodzimy do następnego punktu porządku obrad – Zatwierdzenie
wniosków Komisji  Rady Miasta.

Ad. 11. 

Zatwierdzenie wniosków Komisji Rady Miasta 

Przewodniczący Komisji uchwał i wniosków przedstawił wnioski z posiedzenia 
Komisji Polityki Społecznej i Mieszkaniowej z dnia  17  października 2005 roku.  

Wnioski stanowią załącznik Nr  60 do niniejszego protokołu. 

Przewodn. Rady Miasta 
- Muszę powiedzieć, że słuszności tych wniosków  ani jednemu nie odbieram

natomiast jest ciężar gatunkowy szczególnie jeżeli chodzi o środki finansowe.
Na pewno nikt z radnych nie kwestionuje słuszności tych wniosków. Nie
chciałbym aby zaistniała taka sytuacja, że my jako Rada przegłosujemy
wnioski a  Prezydent Miasta będzie  miał problem z realizacją tych wniosków.

Jaworecka Celina 
- Uważam, że należałoby dokończyć budowę schroniska dla samotnej matki z

dzieckiem oraz schroniska dla bezdomnych mężczyzn.

Przewodn. Rady Miasta 
- Moja propozycja jest taka abyśmy dzisiaj nie rozpatrywali wniosków 

ponieważ są to wnioski, których realizacja pociąga za sobą wydatkowanie 
środków finansowych. Proponuję abyśmy wrócili do tego tematu w miesiącu 
grudniu. Przez ten czas Pan Prezydent zastanowi się czy możliwa jest ich 
realizacja. 
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Janecki Marian 
- Przedstawione tu wnioski to wnioski finansowe i należałoby wskazać źródło ich

finansowania. Nadmienię również, że większość tych wniosków została
zapisana w Strategii rozwiązywania problemów społecznych w obszarze
pomocy społecznej w gminie Jastrzębie Zdrój na lata  2002-2005”. Są to
wnioski budżetowe, które należało złożyć w terminie do końca sierpnia.

Przewodn. Rady Miasta 
- Uważam, że najlepszym rozwiązaniem byłoby, abyśmy wrócili jednak do tych

wniosków w miesiącu grudniu. Potrzebujemy czasu na ich dogłębną analizę.
Czy ten termin jest wystarczający?

Janecki Marian 
- Termin składania budżetu upływa 15 listopada. Mamy nadzieję, że wszystko

będzie w porządku i projekt budżetu na sesji w grudniu Rada rozpatrzy.

Przewodn. Rady Miasta 
- Pan Prezydent na sesji w miesiącu grudniu w punkcie zatwierdzenie wniosków

Komisji Rady Miasta przedstawi informację dotyczącą realizacji  wniosków
Komisji Polityki Społecznej i Mieszkaniowej.

Jaworecka Celina 
- Proszę Pana Prezydenta, aby informacja na temat realizacji tych wniosków

trafiła na posiedzenie Komisji w miesiącu listopadzie.

Janecki Marian 
- Proszę pamiętać, że projekt budżetu składany jest do 15 listopada i

najlepszym miesiącem byłby grudzień.

Lis Jerzy 
- Prosiłbym Pana Przewodniczącego o odczytanie wniosków, ponieważ sądzę, że

nie wszystkie wnioski są budżetowe.

Wiceprzewodn. Rady Miasta 
- Z mojej wiedzy tylko jeden wniosek nie pociąga za sobą skutków finansowych

jest to wniosek dotyczący zapewnienia  jednego mieszkania  chronionego.

Matusiak Andrzej 
- Proszę powiedzieć dlaczego nie ma na Sesji wniosku z posiedzenia Komisji

Edukacji, Kultury i Sportu?

Przewodn. Rady Miasta 
- Wniosek z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu został przekazany

Prezydentowi Miasta.

Ad. 12. 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z wyników kontroli przeprowadzonej w 
Jastrzębski Zakładzie  Komunalnym.  
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Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Joanna Żmudzińska odczytała protokół 
z przeprowadzonej kontroli w Jastrzebskim Zakładzie Komunalnym.  

Protokół stanowi załącznik Nr  61 do niniejszego protokołu. 

Ad. 13.  

Wolne głosy i wnioski. 

Lis Jerzy 
- Przedstawił wolne głosy i wnioski.

Wnioski stanowią załącznik Nr  62 do niniejszego protokołu. 

Magiera Bernadeta 
- Mam pytanie – czy cała Rada musi słuchać wypowiedzi dotyczących m.in.

remontów. Uważam, że sprawy takie należy bezpośrednio wyjaśniać w
poszczególnych wydziałach Urzędu Miasta.

Jaworecka Celina 
- W ostatni wtorek odbyła się  msza poświęcona  osobom  niewidomym i słabo

widzącym. Doszłoby do tragedii na ul. Witczaka. Powodem były
niezabezpieczone  okienka do piwnicy w budynku  po byłym szpitalu
powiatowym. Otwory te  są duże i osoba niewidoma  bez żadnych przeszkód
może tam wpaść. Interweniowałam do służb  utrzymujących ten teren. Nie
mam jednak pewności czy informacje te  zostały przekazane. W związku  z
tym proszę Pana Prezydenta, aby podjął stosowne  działania  w tej sprawie  i
wzmożył kontrole.

Osika Mieczysław 
- Chciałbym odnieść się do głównego tematu. Wnioski, które zostały

przedstawione na dzisiejszym posiedzeniu przez Komisję Polityki Społecznej i
Mieszkaniowej można było przegłosować. Uważam, że niektóre wnioski można
zrealizować. Czy nie wstyd jest, aby w stutysięcznym mieście nie było
pomieszczenia dla samotnej matki z dzieckiem bądź ośrodka  interwencji
kryzysowej. Proszę Panie Prezydencie, aby Pan odniósł się ze zrozumieniem
do problemów, które zostały zasygnalizowane.  Jeszcze raz chciałbym
powiedzieć, że wnioski mogły zostać przegłosowane przez Radę.

Woźniak Stefan 
- Mieszkańcy dzielnicy Szeroka od 6 lat czekają na remont boiska szkolnego. W

poprzedniej kadencji Komisji Kultury i Sportu dwa razy była na wizji lokalnej.
Doczekaliśmy się w końcu remontu boiska. Czy to jest remont całego boiska
czy tylko części boiska do piłki ręcznej? Komisja jak również Zarząd Osiedla
wnioskowaliśmy o cały remont boiska. Jeżeli 6 lat czekaliśmy na remont
boiska to myślałem, że remont będzie dotyczył całego boiska.
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Ligas Jarosław 
- Ostatnio prasa informuje nas na bieżąco, że istnieje zagrożenie ptasią grypą.

Jak przygotowane jest miasto to tego, aby przeciwdziałać  temu zagrożeniu?
Czy są zabezpieczone szczepionki? Czy kontrolowane są gospodarstwa
domowe w związku z zaleceniem Ministra Ochrony Środowiska i Rolnictwa?

Janecki Marian 
- Jeżeli chodzi o zagrożenie ptasią grypą, to odbyło się spotkanie Zespołu

Zarządzania Kryzysowego.  Na spotkaniu uczestniczył również powiatowy
lekarz weterynarii. Służby porządkowe takie jak policja czy straż miejska mają
możliwość ukarania mandatem właścicieli drobiu, którzy nie dostosują się do
zaleceń Ministra Ochrony Środowiska. Ptactwo domowe powinno przebywać w
zamknięciu jak również nie wolno organizować wystaw i sprzedać drobiu na
targowiskach.

Ligas Jarosław 
- Czy w naszym mieście są rozpowszechnione informacje, aby nie dokarmiać

dzikiego ptactwa?

Janecki Marian 
- Jeżeli chodzi o dzikie ptactwo to rzeczywiście to jest problem, ponieważ nie

jesteśmy w stanie  wszystkiego dopilnować.

Przewodn. Rady Miasta 
- Na zakończenie chciałbym serdecznie podziękować Panu Krzysztofowi

Gadowskiemu za współpracę. Liczę głęboko na to, że Pan Prezydent
odchodząc do Warszawy i podejmując się tak trudnej i odpowiedzialnej funkcji
posłowania nie zapomni o naszym mieście.

Ad. 14.  

Zakończenie obrad Sesji 

Przewodn. Rady Miasta 
- Wyczerpaliśmy porządek obrad dzisiejszej Sesji. Zamykam obrady

XXXVII Sesji zwyczajnej Rady Miasta.

Protokołowała: 
Marzena Jaśkiewicz 

Obrady Sesji zarejestrowano 
na taśmach magnetofonowych Nr 121 – 125. 




